
Onderwerp: Lift bij de "Oversteek" 

Aan: Gemeenteraad 
van de Gemeente Nijmegen 

Nijmegen 15-11-2018  

Mijne dames en heren, 

Ik schrijf u deze brief als inwoner van de gemeente Nijmegen, maar tevens als bestuurslid van de Stichting  

Sunset March.  

Vanzelfsprekend bent u op de hoogte van het treurige  felt  dat de lift bij de stadsbrug "De Oversteek" al 

geruime tijd buiten gebruik is. Voor zover mij bekend was vandalisme de oorzaak van het defect raken van de 

iift(schacht). In de eerste periode na ingebruikstelling (oOk nog toen de lift al buiten werking was), was de 

lift(schacht) een gewillige prooi van vandalisme. Later is er ter bescherming een fraaie houten schacht omheen 

gebouwd. 

Ik wil u vragen te overwegen de lift weer in werking te laten treden om een aantal redenen van diverse aard: 

1. De  Sunset March  wint jaarlijks aan bekendheid, met als gevolg een grote stijging in aantal bijzondere  

Sunset  Marches met grotere aantallen deelnemers. Zoals u weet is de primaire doelgroep van de  

Sunset March  de veteranengemeenschap. Zoals het woord al impliceert, zijn dit veelal mensen van 

gevorderde leeftijd met alle lichamelijke ongemakken die daar mee gepaard gaan. Vaak bevinden onze 

gasten zich in een rolstoel. Ik noem hier slechts ter illustratie de meest gedecoreerde veteraan van de  

82nd Airborne Division,  de 101-jarige James Megellas, die onlangs nog deelnam met zijn eveneens 

101-jarige strijdmakker Roy Hanna; hiervoor ws veel media-aandacht. Beide veteranen zijn rolstoel-

gebonden. 

2. Inmiddels is de glazen liftschacht "ombouwd" met een houten kunstwerk. Hierdoor is (verdere) 

beschadiging van de glazen schacht niet meer mogelijk. Mijn Inziens is hiermee de hoofdoorzaak van 

het niet kunnen functioneren van de lift grotendeels weggenomen. 

Inmiddels is de bebouwing van de woonwijk  Batavia  vlakbij "De Oversteek" genaderd. Veel bewoners 

van deze nieuwe wijk zouden gebaat zijn bij een functionerende lift. Bovendien heeft begin juli het 

appartementencomplex van woningstichting "De Gemeenschap" haar hoogste punt bereikt. Binnen 

afzienbare tijd zal dit complex bewoond zijn. Hierdoor zal er in de omgeving meer verlichting zijn en 

zal de sociale controle aanzienlijk toenemen. 

4. Als laatste moet mij, op persoonlijke titel als inwoner van Nijmegen, van het hart dat ik het van slecht 

bestuur vind getuigen, als men de oren laat hangen ten gunste van de vandalen. Het geeft ook een 

slecht signaal naar de burgerij als dure projecten als deze na geringe tijd al weer worden gesloten. 

Hoewel niet aan vandalisme te wijten, heeft de burger het echec van het afbreken van de roltrappen 

bij 'De Snelbinder" nog vers in het geheugen gegrift staan. 

Met bovenstaande argumenten hoop Ik u te hebben overtuigd van het nut en de noodzaak van het herstel van 

de lift. 

Hoogachtend; 

C.A. Bleijerveld  
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